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教育背景

中国政法大学法学学士。

专业经历

赵霞律师是北京海勤(海口)律师事务所执业律师，曾任职

于北京市恒盈律师事务所。

执行领域及专长

赵霞律师擅长的法律服务领域：为公司重组、改制以及公

司上市制作方案，出具法律意见书及律师工作报告；为公

司股权转让、资产重组提供全程法律服务；商业银行信贷

审核、金融房地产业务(抵押、融资等)、 借款纠纷的处理

等方面提供法律服务。在公司法、合同法、婚姻法、劳动

法等业务上尤为擅长。

赵霞律师从事法律服务十余年，拥有扎实的法律理论基础

和丰富的实际办案经验，业务能力突出，责任心强，善于

沟通，综合素质高，协调综合能力强，富有团队精神及开

拓能力。在从事律师工作以来，办理了多起经济、民事、

刑事案件及非讼业务，参与多种类型的企业收购、兼并、

融资业务，公司清算以及国有企业股权转让等项目。以优

质的服务赢得了当事人的肯定和好评。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of China University of Political Science and law.

Professional Experience
Attorney Zhao is a practicing lawyer of  Beijing Highking
(Haikou) Law Firm. Formerly, practicing attorney at Beijing 
HengYing Law Firm.

Practice Areas
Attorney Zhao can provide legal services for company 
reorganization, restructuring and listing of corporations; due 
diligence and legal reports involved in the reorganization of 
assets; transfer of equity; commercial bank credit audit, project 
finance and real estate business (mortgage, financing); and 
commercial loan disputes. She is also highly skilled in company 
law, contract law, marriage law, and labor law.
Attorney Zhao has been engaged in legal services for more than 
ten years and has a solid theoretical foundation and rich practical 
experience. In addition, she has a strong sense of responsibility 
and excellent communication skills, which enable her to provide 
comprehensive legal services to her clients. She has undertaken a 
number of economic and civil cases. She has also participated in 
various types of enterprise mergers and acquisitions, financing, 
corporate liquidation and transfer of state-owned enterprises and 
other projects. Ms. Zhao has won recognition and praise for the 
high quality of service she provides. 

Language Skills
Mandarin and English


